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صدور قبض کمتر از ۳0 هزار تومان در ماه 
برای ۶0 درصد مشترکین واحدهای خانگی

بررسی های  طبق  قاسمی:  معصومه  اصفهان- 
صورت گرفته و پلکان تعریف شده برای مشترکین 
گاز، ۶۰ درصــد واحدهای خانگی با رعایت الگوی 
مصــرف مناســب، در پله های اول تا ســوم جای 
گرفته انــد و برای این دســته از مشــترکین که 
مجموعاً، ۲۷ درصد مصــرف را به خود اختصاص 
داده اند، افزایشی منظور نشده و قبض های صادره 
برای این واحدها زیر ۳۰ هزارتومان در ماه است.

مهدی کمال آبادی فراهانی، مســئول امور تدوین 
تعرفه ها در مدیریت گازرســانی شرکت ملی گاز 
ایران با بیان این مطلب و با اشاره به صدور نخستین 
قبوض گاز مشترکین خانگی بر مبنای تعرفه های 
جدید، گفت: جدول تعرفه های جدید گازبها بخش 
خانگی اجرایی براساس بند »ک« تبصره ۱۵ و بند 
»م« تبصره ۱ قانون بودجه ۱۴۰۱، مصوب مجلس 
شورای اســلامی و پس از ابلاغ آئین نامه و مصوبه 
هیأت وزیران اصلاح شــد. بر این اســاس، صدور 
قبض های جدید گاز برای مشــترکان پرمصرف و 
بسیار پرمصرف بخش خانگی، افزایش یافته است.

وی درباره بازه زمانی مدنظر برای اعمال تعرفه های 
جدید در قبوض مشــترکین گفت: مبنای زمانی 
اعمال تعرفه های جدید در قبوض گاز مشترکین، 
از تاریخ ۱۶ آذر امســال در نظر گرفته شده است.

کمال آبادی فراهانی افزود: طبق جدول تعرفه های 
جدید، مشــترکین شــرکت ملی گاز ایران از نظر 
مصــرف در ۱۲ پله و در پنــج اقلیم آب و هوایی 
دسته بندی شده اند.وی در ادامه، افزود: بر اساس 
میزان مصرف ثبت شده، ۳8.۴ درصد از واحدهای 
خانگی در پلــه ۴ تا۱۰ مصرف کنندگان گاز جای 
گرفته اند  میزان مصرف در این بخش به این شرح 
اســت که ســه پله ۴ و ۵ و ۶ که ۲8.9 درصد از 
مشــترکین را در خود جای داده اند که این جمع 
از مشــترکین مجموعــاً، ۴۲ درصد از مصرف گاز 
خانگــی را به خود اختصــاص داده اند.  قبض گاز 
این ســه پله نیز بین ۳۵ تا ۱۰۲ هزارتومان ثبت 
شده است. بر این اســاس، باید گفت که بیش از 
8۰ درصد صورتحساب های صادره زیر ۱۰۰ هزار 

تومان در ماه به ازای هر واحد بوده است.
کمال آبــادی در رابطــه با قبــض گاز ۴ پله ۷ تا 
۱۰ گفت: ۲۵ درصد گاز بخش خانگی از ســوی 
مشــترکین این ۴ پله مصرف شــده که این واحد 
ها حدود ۱۰ درصــد از واحدهای خانگی مصرف 
کننــده گاز هســتند. قبــض گاز این دســته از 
مشترکین نیز بین ۱۴۲ تا ۴۷۲ هزارتومان در ماه 

به ازای هر واحد ثبت شده است.  

ضرورت ملزم کردن مدیران مناطق به 
ممیزی پرونده های شهرسازی

خزانه دار شورای اسلامی شهر کرج گفت: شهرداری 
کرج مدیران مناطق را ملزم به ممیزی پرونده های 
شهرســازی نماید.و به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
شــورای اســلامی شــهر کرج، علــی ذبیحی در 
کمیسیون تلفیق شــورای شهر در بررسی بودجه 
۱۴۰۲ شهرداری اظهار داشت: با توجه به کاهش 
درآمد شــهرداری کرج در مرور زمان و سال های 
آینده شــهرداری را با چالش مواجه خواهد کرد.

خزانه دار شــورای اسلامی شهر کرج تصریح کرد: 
مدیریت شــهری در حــوزه شهرســازی مناطق 
بصورت میدانی و در مرحله شروع عملیات، سفت 
کاری و پایــان کار  نیاز به ممیزی دارد و با توجه 
به عدم رســیدگی به تخلفــات، برخی از پلاک ها 
در مناطق نیاز به ممیــزی میدانی دارند. ذبیحی 
اذعان کرد: ممیزی در حوزه شهرسازی با بررسی 
پرونده هایی که در سنوات گذشته پروانه دریافت 
کرده یا اصــلاح پروانه نموده اند، ضروری اســت.

عضو شورای اسلامی شهر کرج تأکید کرد: بررسی 
مجدد پرونده هایی که به صورت انبوه ســازی و یا 
مجتمع تجاری و به صورت پروژه های ویژه پروانه 

اخذ کرده اند، نیز نیاز به بررسی دقیق دارد

لزوم تشکیل و راه اندازی کمیته 
برندسازی مدیریت شهری

رئیس مرکز پژوهش ها و مطالعات راهبردی شورای 
اســلامی شــهر کرج بر ضرورت راه اندازی کمیته 
برندســازی مدیریت شــهری تأکید کرد.به نقل از 
اســلامی شهرکرج،  اطلاع رســانی شورای  پایگاه 
محمد اسدیان در جلسه کمیسیون تلفیق شورای 
اســلامی بر برندسازی که از پارامترهای تعیین در 
توسعه همه جانبه شهر به خصوص در حوزه اقتصاد 
شــهری است اشــاره کرد و اظهار داشت: تصویب 
ردیف های اعتباری در بودجه بمنزله دســتور کار 
شــهرداری بعنوان حوزه اجرایی است لذا مدیران 
مجموعه نهایت تلاش خود را در راســتای اجرای 
مصوبات معمــول نمایند.رئیس مرکز پژوهش ها و 
مطالعات راهبردی شورای اسلامی شهر کرج افزود: 
رضایتمنــدی شــهروندان از اولویت های مدیریت 
شهری اســت و شورای ششــم در این راستا گام 
بر می دارد و توجه بــه مطالبات به حق مخاطبین 
برنامه هــا بوده است.اســدیان  همواره ســرلوحه 
اذعان کرد: شــهر کرج با فرصت های فراوان جذب 
ســرمایه گذاری امکان هویت سازی و توسعه پایدار 
شــهری را دارد که مطالبات برندسازی و توجه به 
فرصت های معرفی شده بسیار حائز اهمیت است.

عضو شورای اسلامی شهر کرج از حوزه شهرسازی 
و معماری، ســازمان سیما و منظر و روابط عمومی 
بعنوان ارکان اصلی در راســتای هویت سازی شهر 
یاد و بــر ضرورت تســریع در راه انــدازی کمیته 

برندسازی مدیریت شهری تأکید کرد

خبر

معاون امور اقتصادی استانداری اصفهان:
توسعه گردشگری از اولویت های 

گلپایگان است
معــاون امور اقتصــادی اســتانداری اصفهان گفت: 
برنامه آمایش ســرزمینی استان آماده است و اسناد 
بالادســتی استان به این اشــاره می کند که یکی از 

اولویت های گلپایگان توسعه گردشگری است.
امیررضا نقش در آییــن افتتاح پروژه های دهه فجر 
شهرســتان گلپایگان، اظهار کرد: اتفاقاتی در کشور 
یکــی پس از دیگری در حال رقم خوردن اســت تا 
امید را به مــردم بازگرداند. امروز نیاز داریم که این 
اعتمــاد و امید را هرچه بیشــتر تقویت کنیم. یکی 
از مهم تریــن اولویت های سیاســی دولــت بر این 
اســتوار است که هرچه بیشتر بخش خصوصی را در 
پروژه هــای مختلف دخیل کنیم. اگر قرار اســت در 
کشور اتفاقی بیفتد با درگیر کردن بخش خصوصی 

خواهد بود.
وی بــا بیان اینکه به توان بخــش خصوصی اعتقاد 
داریم، ادامه داد: اگر دولت به عنوان تسهیل گر فقط 
حمایت کننده باشــد و دســت در دست هم دهیم 
قطعاً بخــش خصوصی می تواند اتفاقــات بزرگی را 
برای کشــور رقم زند، توان مالــی بخش خصوصی 
در کشور بالاســت و اگر بتوانیم این نقدینگی را به 
سمت تولید خدمات و عرصه اقتصاد کشور به صورت 
تمام وارد کنیم قطعاً شرایط اقتصادی کشور متحول 

خواهد شد.
به گزارش ایســنا، معاون امور اقتصادی استانداری 
اصفهان گفت: شهرداری گلپایگان کار ویژه ای انجام 
داده و دفترچه فرصت های سرمایه گذاری را تدوین 
کردند، از همه شهرداران می خواهیم تا فرصت های 
ســرمایه گذاری خود را در اختیــار بخش خصوصی 
بگذارند و دســتگاه ها باید دست به دست هم دهند 
و راه را تســهیل کنند. موانع و مشــکلات را انتقال 
می دهیم تا درباره آنچه که مربوط به اســتان است 
ســریع تر تصمیم گیری شود و آمادگی داریم موانعی 

هم که در سطح ملی است پیگیری شود.
نقش تصریح کرد: برنامه آمایش ســرزمینی استان 
آماده اســت و اسناد بالادســتی استان به این اشاره 
می کند که یکــی از اولویت های گلپایگان توســعه 
گردشــگری اســت. در زمینــه مشــکلات صنعت 
شهرســتان گلپایگان ما پیگیر مســائل هســتیم و 

فرماندار هم پیگیر است.
افتتاح ۶۴ پروژه در دهه فجر در شهرستان 

گلپایگان
همچنین محمدرضا عســگریان، فرماندار گلپایگان 
اظهار کرد: با توجه به اینکه دولت در شرایط خاصی 
به ســر می برد، بدهی هایی برای دولت به ارث مانده 
و محدودیت هــای اعتباری وجود دارد، اما شــاهد 
هستیم که در دهه فجر بیش از ۳۵۰ میلیارد تومان 
پروژه در شهرســتان گلپایگان بــا اعتبارات دولتی، 

تعاملی و بخش خصوصی به بهره برداری می رسد.
وی بــا بیان اینکه پروژه های دیگری نیز در آینده ای 
نزدیک به بهره برداری خواهند رســید، ادامه داد با 
توجه به ترافیک زیــاد در خیابان های گلپایگان در 
ایام شــلوغ، احداث پارکینگ از الزامات این شــهر 
بــود و اکنون بــا کمک بخش خصوصی شــاهد به 
بهره برداری رســیدن پارکینگ طبقاتــی گلپایگان 
هستیم. پیمانکار این پروژه زحمت زیادی را متقبل 
شــد؛ اعضای شورای تأمین، نظام مهندسی استان و 
شهرســتان و ناظر پروژه با حساسیت موضوعات را 
دنبال می کردند تا تأیید را دریافت کردیم و ســپس 
پروژه را به مرحله افتتاح رساندیم.فرماندار گلپایگان 
گفت: نمی توانیم فقط معطل اعتبارات دولتی باشیم، 
اگر می خواهیم شهری آبادتر داشته باشیم باید برای 
ســرمایه گذاری به بخش خصوصی اعتماد کنیم. در 
این پروژه سرمایه گذار تمام تلاش خود را انجام داد 
که امیدواریم در پروژه های بعدی بیشــتر و بهتر از 

ظرفیت بخش خصوصی استفاده کنیم.
 از کمیسیون ماده ۵ در استان گلایه داریم

همچنین عضو شورای اسلامی شهر گلپایگان تصریح 
کرد: مدت هاست که  اعلام می کنیم »سرمایه گذاران 
به گلپایگان بیایید ما فــرش قرمز پهن می کنیم«، 
امــا ســرمایه گذاران از ما و تســهیل  گری ما راضی 
نیستند. از کمیته کار و کمیسیون ماده ۵ در استان 
گلایه داریم، چرا که کار شهرســتان را خیلی عقب 

می اندازند.
ســیدرضا نوربخش افزود: از مســئولان می خواهیم 
بــه معنای واقعی و با عمل پهــن کردن فرش قرمز 
زیر پــایِ ســرمایه گذار را تعریف کننــد، با حرف 
و ســخنرانی ســرمایه گذار به گلپایــگان نمی آید. 
سال هاســت دنبــال ۵۰ هکتار زمین هســتیم که 
بــه ســرمایه گذار تحویل دهیم، اما کار در اســتان 
گیر اســت، چرا باید این طور باشــد؟ شما مشکلات 
مــا را حل کنید ما به ســرمایه گذاران می گوییم به 
گلپایگان بیایند. امیدوارم افتتاحیه های امروز شروع 
یک ســرمایه گذاری ویژه به دســت گلپایگانی های 
مقیم شهرهای دیگر باشــد؛ مجموعه شورای شهر، 
شهردار و فرماندار و ... قول می دهند تمام مشکلات 

را تسهیل کنند.

خبر

معاون هماهنگی امور زائرین و گردشــگری 
استانداری فارس از راه اندازی بازار هنر بافت 
تاریخی و فرهنگی شــیراز پس از ســال ها 

وقفه خبر داد.
محمد فرخ زاده با اشاره به اینکه هنرمندان 
داشته های ارزشــمند جامعه هستند که با 
تلاش و ذوق و خلاقیت خود آنچه در ذهن 
و دل دارند و از ادوار تاریخی به دســت آنها 
رسیده است را در قالب دست ساخته ها به 
ظهور می رسانند، عنوان کرد: اما باید دقت 
کنیم که این عزیزان نه فروشــنده یا بازار 
یــاب و صادر کننده هســتند و نــه با علم 
بازاریابی و تبلیغات آشنایند؛ بنابراین نقطه 
قــوت بازار هنر باید این باشــد که با ایجاد 
چنــد مجموعه فعال در محل، تولیدات این 

عزیزان به فروش برسد.
قائم مقام استاندار فارس در شورای توسعه 
گردشــگری تاکید کرد: در دنیای امروز اگر 
فــروش تضمینی، پیش فروش و ســفارش 
گیری را به عنــوان یک راهبرد اصلی مورد 
توجه قرار دهیم بســیاری از مســائل حل 
می شود. او با پیشــنهاد داشتن هیئت امنا 
بــرای بازار هنر موافق بوده و این موضوع را 
برای سیاست گذاری های مورد نیاز اثر گذار 

توصیف کرد.
معــاون گردشــگری اســتانداری فــارس 
همچنین تاکید کرد: ســهم صنایع دستی 
و فرش دســتباف در سبد خانوار بسیار کم 
است و سبدهای معیشتی محدود شده چرا 
که اولویت به سمت دیگری می رود؛ بنابراین 
الگوی موثری نداشته ایم که اثر هنری مهم 
باشــد لذا باید این پارادایم را تغییر دهیم و 

این دانش در حال حاضر وجود ندارد.
فرخ زاده یاد آور شــد: در این بازارچه باید 
حتما اســاتید بنام و مطرح حضور یابند و 

فضــا به صورت رایگان دراختیــار آنها قرار 
گیرد تا بتوانند به تربیت شاگردان بپردازند 
و از ایجــاد گسســت بین نســل جوان و 

هنرهای سنتی و فاخر جلوگیری کنند.
توجه به ارائه تســهیلات به فعالان در بازار 
هنر، فعالیت انجمن های مختلف در پیشبرد 
اهداف بازارچه و کمک گرفتن و همراهی با 
تورگردانان برای حضور گردشگران در این 
بازارچه از دیگر نکاتــی بود که فرخ زاده به 

آنها اشاره کرد.
فــرخ زاده همچنین با اشــاره بــه اهمیت 
فعالیت هــای بازار هنر همســو با دبیرخانه 
شــهر جهانی صنایع دستی در شهر شیراز، 
بر نــگاه کلان همراه با تعامــل و توجه به 

اســتادکاران تأکید نمودنــد و در ادامه به 
لــزوم اهمیــت دادن به جوانــان فعال در 
عرصه های هنــری و رویکرد رونق هنرهای 
معاصر اشاره کرد.در این جلسه که با هدف 
شنیدن دیدگاه صاحب نظران و هنرمندان 
برگزار شده بود،  مدیرعامل شرکت توسعه 
گردشــگری فارس با تشریح اهداف شرکت 
توسعه گردشگری ایران مبنی بر اینکه این 
شرکت برای اهداف وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دســتی بازار هنر را از 
طریق مزایده از شــهرداری شــیراز تحویل 
می گیرد به این موضــوع تأکید نمودند که 
راه اندازی بازار با بهره گیری از نکات مطرح 

شده در جلسه اجرا می شود. 

احمدرضا نقیــب زاده   راه انــدازی پایانه 
صادراتی صنایع دستی فارس و مرکز حراج 
ملــی با رویکرد آثار فاخر شــیراز در زمینه 
صنایع دســتی و فرش را از نقاط قوت این 
بازار دانســت که علاوه بر اقتصادی کردن 
فعالیت هنرمندان، زمینه حضور و بروز این 
آثــار در جامعه و زندگی مردم را نیز فراهم 

خواهد کرد. 
تلفیق فعالیت های بازار با رویکرد گردشگری 
به خصوص با برگــزاری رویداد ها از جمله 
مباحث دیگری بود که مدیرعامل شــرکت 
توسعه گردشگری فارس نوید آن را با بهره 
گیری از حضور گردشــگران برای رونق هر 

چه بیشتر این بازار داد.

معاون استانداری فارس: 

بازارهنربافتتاریخیوفرهنگیشیرازراهاندازیمیشود

اســتاندار زنجان گفت: در حوزه اســتفاده از پســاب، افق 
روشنی در استان زنجان وجود دارد و استفاده از آب پساب 

را به بیش از ۲۰ میلیون مترمکعب افزایش خواهیم داد.
محســن افشــارچی در آییــن افتتاح طرح های شــرکت 
آب وفاضلاب اســتان زنجان، بــا بیان اینکــه آب اولین و 
اصلی ترین دغدغه بنده به عنوان یک مســئول و خدمتگزار 
در مدیریت کلان اســتان زنجان بوده و به همین دلیل در 
یک ســال گذشــته انرژی زیادی در حوزه آب صرف شده 
اســت، اظهار کرد: داشــتن تصویر بزرگی از آب و مسائل 
پیرامونی آن در اســتان، نتایج دغدغه و تحقیقات و بررسی 
یک سال گذشــته در حوزه آب بوده است، بنابراین تلاش 
می کنیم تا در راســتای جبــران عقب افتادگی های موجود 
در حوزه تنظیم گری آب و رفع مشــکلات و تحقق اهداف 
حوزه آب، حرکت کنیم.وی با اشــاره به توافقات انجام شده 
در حوزه رفع مســائل آب استان زنجان با وزیر نیرو که در 
صورت اجرایی شدن نتایج بســیار مطلوب و مهمی در پی 
خواهد داشــت، افزود: تلاش گران حوزه آب، علاوه بر ایجاد 
شبکه باید نسبت به تامین آب مورد نیاز نیز، دغدغه  داشته 
و همت مضاعف کنند و پس از آن هم کنترل و حفظ فشار 

و کیفیت آب تامین شده را مدنظر قرار دهند.

این مسئول با بیان اینکه تامین آب از ۱۰ حلقه چاه موجود 
در زنجان کــه پنج حلقه نیز به آن اضافه خواهد شــد، از 
جمله اقدامات اضطراری برای گذر از خشکسالی  چند سال 
آینده اســت، تصریح کرد: با عبور از خشکسالی، می توانیم 
برنامه هــای میان مدت در حوزه تنظیم گــری آب را انجام 

دهیم.
استاندار زنجان با تاکید بر اینکه در حوزه استفاده از پساب 
افق روشنی در استان زنجان وجود دارد، گفت: امسال تلاش 

می کنیم آب پســاب را به بیــش از ۲۰ میلیون مترمکعب 
افزایش دهیــم و بازتخصیص صنعت را از آن محل بگیریم 
تا بتوانیم آب مورد نیاز صنعت را از این محل تامین کنیم.

افشــارچی با بیان اینکه در حوزه مولدســازی ریسک پذیر 
هســتیم و اطمینان دارم که اگر اختیاراتی در استان داشته 
باشیم این توان را داریم که کارهایی در راستای مولدسازی 
در حوزه آب انجام دهیــم و دارایی های حوزه آب وفاضلاب 
را مولدســازی کنیم، اظهار کرد: بــا توجه به گزارش مدیر 
عامل آبفای استان، حداکثر ۱۲۰۰ لیتر بر ثانیه مصرف آب 
شهر زنجان و چند روستای اطراف بوده که به طور میانگین 
معــادل روزانه ۱۰۰ هزار مترمکعب و ســالانه ۳۶ میلیون 
مترمکعب اســت که به طور متوسط بین ۳۵ تا ۴۰ میلیون 

مترمکعب آب، مصرف سالانه شهر زنجان است.
وی با بیان اینکه اگر از مردم زنجان درخواســت کنیم که 
۱۰۰ لیتر بر ثانیه صرفه جویی کنند، خاطرنشــان کرد: در 
این صورت در ســال ۴ میلیون متر مکعب آب صرفه جویی 
می شود و می توانیم حدود سه حلقه چاه را زنده نگه داریم؛ 
گفتنی اســت با صرفه جویی هایی بــه ظاهر جزئی اما حائز 
اهمیت از قبیل نحوه استفاده از آب در امور روزمره شخصی، 
می توان حجم قابل توجهی در آب مصرفی صرفه جویی کرد.

استاندار زنجان:

آب موردنیاز صنعت زنجان از پساب تامین خواهد شد

اســتاندار ســمنان از ایجــاد واحدهــای 
دانش بنیــان به عنوان راه غلبه بر اشــتغال 
فارغ التحصیلان دانشــگاهی نام برد و گفت: 
در حال حاضر ۱۱۰ شرکت دانش بنیان در 

این استان فعالیت دارند.
سیدمحمدرضا هاشــمی در آیین افتتاح و 
آغــاز عملیات اجرایی همزمــان پروژه های 
عمرانی و اقتصادی شهرســتان شاهرود که 
با حضور مسوولان اســتان و شهرستان در 
ســالن پور سینا، دانشــگاه علوم پزشکی و 
خدمات بهداشــتی، درمانی شاهرود برگزار 
شد اظهار کرد: اســتان سمنان یک استان 
دانشــگاهی اســت و ظرفیــت بالایی در 
حوزه های پژوهشــی، فناورانه و دانش بنیان 

دارد.
وی به تعــدد شــرکت های دانش بنیان در 
استان سمنان پرداخت و با اشاره به معضل 
اشــتغال فارغ التحصیــلان دانشــگاهی در 
سراسر کشور عنوان کرد: بهترین راه ایجاد 
اشــتغال برای فارغ التحصیلان دانشگاهی ، 
اهمیت دادن به شــرکت های دانش بنیان 

است.
هاشــمی از کاهش خام فروشی ها در بخش 
معدن خبر داد و گفت: در طی یک ســال 
گذشــته ۲۱ معدن در اســتان ســمنان، 
عملیات فرآوری را به انجام رسانده و از خام 

فروشی پرهیز دارند.
وی بــا بیان اینکه خدمت به مردم بالاترین 
افتخار اســت ادامه داد: دشــمنان ما انواع 

تحریم هــا، توطئه ها و غائله هــای مختلف 
را بکار گرفتند تا انقلاب ما را به شکســت 
بکشانند، اما شاهدیم که تمامی این ترفندها 
با شکست مواجه شــده و ایران اسلامی در 

معادلات دنیا موثر است.
استاندار ســمنان با اشــاره به رشد بخش 
سلامت در دوران پساانقلاب اسلامی تصریح 
کرد: امروز خوشــبختانه ایران اسلامی در 
حوزه بهداشت و درمان ، فراتر از خاورمیانه 
می درخشــد و میزبان گردشگران سلامت 

است.

وی بر لزوم تبیین خدمات و دســتاوردهای 
نظام تاکید و خاطرنشــان کرد: کارگزاران 
نظام موظف هســتند تا اقدامات خود را به 

اطلاع مردم برسانند.
عالی تریــن مقام اجرایی دولت در اســتان 
مــردم را صاحبــان اصلی کشــور خواند و 
گفت: ما زمانی موفق هستیم که به معنای 
واقعی خود را نوکر مردم بدانیم و برای رفع 

مشکلات آنان تلاش کنیم.
هاشــمی با اشــاره به توجه به روســتاها و 
مناطق محروم خاطرنشان کرد: با تلاش های 

انجام شده ، امیدواریم گاز رسانی به منطقه 
ســرکویر و پل ابریشم اجرایی شده و مردم 
این خطه از استان سمنان نیز از این نعمت 

ارزشمند بهره مند شوند.
استاندار سمنان با اشاره به عزم دولت برای 
کمک بــه صنعت ساختمان ســازی اضافه 
کــرد: در حال حاضر بیش از ۱۰ هزار واحد 
مسکونی در ســطح استان سمنان در حال 

ساخت است .
وی بر لزوم انســجام بین مسوولان استان 
تاکیــد و اظهار کرد: توســعه و پیشــرفت 
اســتان را مدیون وحــدت و همدلی میان 
مردم و مســئولان می دانیم و در این راستا 
لازم اســت از همراهی نماینده محترم ولی 
فقیه در استان، نمایندگان مردم در مجلس 
شــورای اســلامی، ائمه جمعه و جماعات، 
اعضای شورای تامین و آحاد مختلف مردم 

قدردانی می کنم.

استاندار سمنان عنوان کرد:

اشتغال فارغ التحصیلان در سایه توسعه دانش بنیان ها

سازمان آگهی ها
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